
Referat FAU møte 14.10.2024 
Kl: 18:00- 19:30 
Sted: Krossen Skole (ved lærerværelse) 
 
Til stede var: 
FAU Leder: Thomas Haarr 
1. trinn: Dina Møll Schoder  
2. trinn: Katarzyna Sacharuk 
3. trinn: Ann-Signe Butveit Berbu 
4. trinn: Filip Sagebakken 
5. trinn: Stine Margrete Paulsen  
6. trinn: Hakan Akyildiz 
7. trinn: Benthe-Lill Hornes 
Kompetanse: Inger Beate Torvnes 
 
Fra Skolen: 
Inspektør Åse Berit Kongevold-Nömme 
 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
01.08.24-10 Konstituering av FAU Vedtatt 
Innhold SU: 

FAU har enstemmig valgt inn Espen N. Nesse som vararepresentant i SU, for 
å representere kompetanseavdelingen der.  
Espen N. Nesse var med på forrige SU-møte, og deltok veldig positivt der på 
vegne av Kompetanseskolen 

 
 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
02.08.24-10 Godkjenne referat fra forrige møte Godkjent 
Innhold Referat godkjent og signert av alle representanter.   

 
 
 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
05.08.24 - 10 Årshjul (status)  
Innhold 
 
Ann-Signe 3.kl 
Hakan 6.kl 
 
 
 
Benthe-Lill 7-kl 

Hvordan er status fra klassene rundt gjennomføring av 
årshjulplanene.  
 
- 3 og 6 klasse i forhold til 17. mai? 
3 og 6 klasse skal avtale ett felles møte med foreldrene i November. Benthe-
Lill har kontaktet Hennig Olsen Is for å høre om det var mulig å få sponset is 
til 17. mai. Hennig Olsen Is hadde ikke slik ordning lenger.  
 
- 7 Klasse i forhold til fritidsklubb og natteravner  
 
7 klass har avtalt 2 foreldre som står i Kiosk hver fredag det er fritidsklubb. 
De opererer som 1 tilgjengelig forelder om nødvendig og dette er avtlat med 



fritidsetaten.  
- Det var ikke lett å få foreldre til å stille som Natteravn da 7. klasse skulle 
gjøre dette på vegne av skolen. Benthe-Lills mann møtte opp selv, mens 
ingen andre foreldre fra 7.klasse møtte opp.  
 
- 7. Klasse skal ikke ha juleball i år, i stedet ønsker de å lage ett 
julebord med klassen på Krossen Skole. Både foreldre, og elever er 
positive til det. Dato for arrangement og lån av gymsal er allerede 
avtalt. Føres inn i årshjul med plan og hvordan det funket som 
erfaringslogg for neste årstrinn.  
 

 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
06.08.24 - 10 Arbeid med sosiale forhold i Klassen  
Innhold - Hvordan går arbeidet med vennegrupper? 

1. og 2. klasse ønsket ikke små vennegrupper. De vil prøve å få til 
fellessamling. FAU representant fikk gode råd rundt feiring av 
Halloween med klassen.  
3. klasse har hatt fellessamling, og planlegger flere. De har gått bort 
fra mindre vennegrupper da det ikke fungerte optimalt i første 
klasse.  
4. klasse har fortsatt mindre vennegrupper og dette fungerer bra for 
dem.  
5. klasse har blitt enige om å prøve vennegrupper også i år.  
6. klasse Det fungere bra med mindre vennegrupper. Fau kontakt 
sier at det er noen utfordringer med en av gruppene, men at det 
jobbes med den gruppen.   
 
Kompetanse.  
Inger Beate fra kompetanse nevnte erfaring fra Vardåsen skole hvor 
elever som gikk på Sfo, gikk hjem til en i vennegruppen etter SFO. 
(en time tidligere enn vanlig, og hvor foreldre hentet sitt barn der.) 
 
Det ble nevnt på SU at også kompetanse ønsket å få til 
vennegrupper, men mer 1 til 1. Kanskje samkjøring med taxi til den 
ene, hvor også foreldre som hentet tok seg litt tid til en kopp kaffe.  

 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
07.08.24 -10 Skolebehovsplan  
Innhold FAU har laget ett forslag til høringsuttalelse, men representant fra første 

trinn ønsket å få med noe ekstra i uttalelsen og sender dette til leder.  
 
Leder sender ut høringsforslag til alle representantene med svarfrist før det 
endelig sendes til kommunen før fristen.  
Frist er 25. oktober 

post.oppvekst@kristiansand.kommune.no 
 
Kristiansand kommune - Høringsinnspill til skolebehovsplanen 

mailto:post.oppvekst@kristiansand.kommune.no
https://www.kristiansand.kommune.no/aktuelt/2024/horingsinnspill-til-skolebehovsplanen/


 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
08.10.24 Kveldsvandring  
Innhold 
 
Thomas Haarr 

Vi jobber fortsatt med FAU Solholmen vedrørende dette prosjektet, og vil 
ikke sette verken noen plan eller vakter før vi har fått med Solholmen skole 
på dette.  

 
 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
10.08.24 - 10 Temakveld  
Innhold 
 
Thomas Haarr 
 
 
 
FAU Rep. 1-7 + 
komp.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Thomas Haarr 
 

Foreldrefest: Interkulturell kommunikasjon 
 
FAU leder har hatt ett møte med Solveig Omland, og legger ved mine notater 
i eget vedlegg rundt dette. Vi prater om hvordan vi kan organisere dette og 
eventuelt når det vil passe bra.  
 
Det er viktig at vi etter en ca 45 minutter lang bolk med innlegg og litt faglig 
påfyll, trekker foreldre tilbake til klasserom for å prate litt om tema sammen. 
FAU leder foreslå å kalle det ett foreldremøte, mens ikke alle representanten 
var enig i å kalle det det. Representantene har fått i oppgave å tenke på et 
godt ordbruk til bruk for denne samlingen slik at flest mulig foreldre kommer 
og aktivt deltar i samlingen.  
 
Vi tenker samling i Januar 2025.  
 
Åse Berit kan bestille tolk til dem som trenger det, men det er viktig at de 
som får tolk faktisk kommer. Bindende påmelding til dette ønskes av Åse 
Berit 
 
Åse Berit har oppfordret FAU leder til å søke DEMBRA om støtte til denne 
samlingen.   

 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
11.08.24 - 10 Møteplan for skoleåret 24/25  
Innhold Planlagte møter for året er 

26.08.2024 (Endret til 02.09.2024) 
23.09.2024 (endret til 14.10.2024) 
11.11.2024 (vedtatt endret til 18.11.2024) 
13.01.2025 
10.03.2025 
26.05.2025 
Henholdsvis i tidsrommet 18:00 til 19:00.  

 
 
 

 

 



Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
12.10.24 Skoleregler etter skoletid.   
Thomas Haarr FAU har vedtatt at elever ikke skal besøke Joker og Esso før og etter skoletid. 

FAU leder tar kontakt med Joker og Esso for å avtale dette.    
 

 
 

Saksnummer Overskrift Ansvar/Vedtak 
13.10.24 HMS og verneutstyr på sløyden  
Hakan Akyildiz 
 
 
 

Representant fra 6. klasse har fått melding fra bekymret forelder rundt HMS 
og verneustyr for elevene som har undervisning i sløyden.  
Forelder ønsker blant annet hansker, vernebriller, støvtett maske og 
hørselsvern til alle elever.  
 
Åse vil følge opp saken med skoleledelsen for å se til at alle krav til HMS og 
verneutstyr følges.  

 


